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ZADEVA: VPRAŠANJA IN POBUDE 

 

 

V skladu z 97. členom Poslovnika MOL, v imenu svetniškega kluba SDS, zastavljam pristojnim 

službam sledeče  svetniško vprašanje: 

 

 

V članku 'Olisičili celo ulico' (Ţurnal24, 16.1.) smo lahko prebrali, da je Mestno redarstvo na 

Avčinovi ulici v Zupančičevi jami olisičilo več deset vozil stanovalcev, ki tam parkirajo, ker po 

njihovih besedah drugje ni prostora. 

Ob tem se postavlja vprašanje, zakaj MR ni zgolj oglobil voznikov, ampak je namestil tudi lisice, kar 

strošek napačnega parkiranja podvoji. 

Ker smo pred kratkim na Mestnem svetu sprejemali dokument pod naslovom 'Strategija v skupnost 

usmerjenega dela MR MOL', kjer prednost pred represijo dobiva preventiva, sprašujemo podţupana, 

ki opravlja funkcijo ţupana, g. Čerina: 

 

 Kako komentirate odgovor vodje MR Andreja Orača za omenjeni časnik, da je 

odločitev o lisičenju 'odvisna od storjenega prekrška, tehničnih možnosti namestitve in 

razpoložljivosti lisic.' Če namreč to drži, potem ima mestno redarstvo diskrecijsko 

pravico da meritorno odloči o uporabi lisic. 

 Ali se vam zdi takšno prosto odločanje in hkratno izrekanje globe ter lisičenja skladno z 

omenjeno strategijo, še posebej, če držijo navedbe o tem, da okoliški prebivalci nimajo 

kje drugje parkirati? 

 Ali ima prosta presoja MR o uporabi lisic ustrezno podlago v pravilnikih MOL? V 

katerih (taksativno našteti z navedbo členov)?  

 Kaj predlagate prebivalcem Zupančičeve jame, da se izognejo tovrstnim kaznim? 

 Kako komentirate izjavo ene od kaznovanih (objavljeno v članku): 'Mestni občini 

Ljubljana (MOL) očitno zmanjkuje denarja in so se spravili na nas,'? 
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                                                                                                            mestni svetnik 


